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Sitno, 28 czerwca 2019 r. 

ST.0002.VIII.10.2019 

 

 

Protokół Nr X/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 czerwca 2019 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków; 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 (58); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019–2026(59); 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Lustracja terenu gminy Sitno przeprowadzona przez Radnych i Sołtysów w celu 

określenia orientacyjnego zakresu potrzeb remontowych i inwestycyjnych. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Krzysztof Blaszka  

8. Krzysztof Zwolak  

9. Leszek Krzysztof Kozak  

10. Radosław Kwapisz  

11. Tomasz Gąsior  

12. Violetta Iwona Wiech 

13. Jan Andrzej Ryszczuk 

14. Kazimierz Tokarz 

15. Lech Brzozowski  
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Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady  

X Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, 

Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, Kierownik GOPS 

Panią Barbarę Tor, pracownika UG Sitno, gości, sołtysów oraz radnych. 

  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 18.00. 

 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum  

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych  

(brak Kamila Pysia), wobec czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Następnie przekazał głos Panu Januszowi Brzozowskiemu Radnemu 

Powiatu Zamojskiego. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego w imieniu Zarządu Powiatu 

Zamojskiego przyznał nagrody pieniężne Kapelmistrzom Orkiestry Dętej w Sitnie Panu 

Ryszardowi Gryciukowi i Panu Tomaszowi Mazurkowi. 

Kolejny ważny temat, który został poruszony to niezakończony przetarg na odpady 

komunalne, dotyczy w szczególności odbioru popiołu. 

 Radni, Sołtysi, Przewodniczący, jak i Wójt rozmawiali na temat zapisów do przetargu. 

Pan Przewodniczący nadmienił, że w związku z powyższym odbyło się spotkanie z sołtysami, 

na którym to radni 2 tyg. temu także ten temat poruszali, po wstępnych rozmowach przetarg 

zostałby bez zmian, czyli bez odbioru popiołu od mieszkańców, w razie potrzeby mieszkańcy 

mieliby możliwość przywiezienia popiołu na PSZOK w Sitnie.  

Pani Violetta Wiech poinformowała, że jeżeli popiół będzie zapisany do przetargu,  

to cena odbioru odpadów wzrośnie do kwoty około 10 zł od osoby. Jeżeli nie zostanie 

zapisany, to cena wzrośnie do kwoty około 8,5 zł od osoby. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że jako mieszkaniec osiedla Jarosławiec 

jest za tym, żeby popiół był odbierany od mieszkańców. 

Pan Sołtys Czesław Gęborys zapytał, czy nie można pozostać przy poprzednim 

rozwiązaniu z odbiorem popiołu, kiedy to gmina go odbierała? 

Pan Wójt wyjaśnił, że 1,5 roku temu w przetargu popiół również nie był ujęty, z tym 

że to gmina go odbierała kosztem innych ważnych inwestycji, które to byłyby wykonane 

dzięki naszym pracownikom. Rozmawiał z oferentem, że jeżeli jakaś grupa osób będzie 

chciała, żeby popiół był zabierany, to nic nie stoi na przeszkodzie, żeby od nich popiół był 

odbierany, tylko wtedy to mieszkaniec sam będzie musiał pokryć koszty odbioru.  

Jeżeli popiół zostanie dopisany do przetargu, to jak już Pani Violetta Wiech wspomniała, 

każdy mieszkaniec z gminy Sitno będzie musiał dodatkowo dopłacić około 1,5 zł od osoby 

miesięcznie. 
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Sołtys Pan Krzysztof Ożóg odniósł się i stwierdził, że jest możliwość odbioru popiołu. 

Pan Wójt odpowiedział, że tak, ale to mieszkaniec będzie musiał zapłacić za jego 

odbiór. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie tematu: „Przetarg: Dotyczy odbioru                  

i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy Sitno. Popiół nie będzie 

odbierany od mieszkańców gminy.” 

Brak Pana Kamila Pysia. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie temat: 

„Przetarg: Dotyczy odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Sitno. Popiół nie będzie odbierany od mieszkańców gminy.” 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za powyższym głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 1. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2a do protokołu. 

Następnie poprosił, żeby do porządku obrad dodać pkt.  

 

 

Ad. 2b 

Zmiana porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaproponował, żeby dodać do porządku obrad projekt uchwały                      

w sprawie przyjęcia oświadczenia dotyczącego sprzeciwu wobec budowy stacji transmisyjnej 

WA-0171 wraz z wieżą telekomunikacyjną oraz wewnętrzną linią zasilającą w Stabrowie. 

Radni wyrazili zgodę. 

Brak Pana Kamila Pysia. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 

– 13 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2b do protokołu. 

 

 

Ad. 3 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Nie było propozycji zajęcia stanowiska przez obecnych na sesji. 

 

 

 

 

 

Ad. 4  
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Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad jest 14 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Radosław Kwapisz, Pani Tomasz Gąsior, Pan Krzysztof Blaszka. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Brak Radnego Pana Kamila Pysia. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za powołaniem Komisji Uchwał i 

Wniosków głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Komisję o odczytanie 

projektów uchwał. 

Komisja odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr X/58/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Sitno poinformował, że Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała zmiany. 

Pani Skarbnik celem wyjaśnienia omówiła projekt uchwały. 

Na sali obrad nieobecny Pan Kamil Pyś. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

2. Uchwała Nr X/59/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019–2026 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją 

poprzedniej. 

Na sali obrad nieobecny Pan Kamil Pyś. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

3. Uchwała Nr X/60/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 28 czerwca 2019 r. 

w sprawie przyjęcia oświadczenia dotyczącego sprzeciwu wobec budowy stacji 

transmisyjnej WA-0171 wraz z wieżą telekomunikacyjną oraz wewnętrzną linią zasilającą 

w Stabrowie. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wysłał pismo do Starostwa Powiatowego  

w Zamościu w celu wstrzymania budowy stacji transmisyjnej. Nad projektem uchwały 

pracował z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja podobnie jak i on sprzeciwiają się 

budowie wieży transmisyjnej. Następnie został odczytany projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Na sali obrad nieobecny Pan Kamil Pyś. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pani Roksana Kotarska odczytała wniosek formalny mieszkańca z Cześnik  

o interpretację zapisów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla Gminy 

Sitno  umieszczonych w rozdziale 4 paragraf 11 pkt 1.  Mieszkaniec chciałby pobudować się 

na danej działce, lecz ma problemy z uzyskaniem pozwolenia. 

Pan Wójt w skrócie omówił powyższy temat. Dodał, że wszystko zależy  

od interpretacji Starosty. Oczywiście Rada Gminy może zaproponować i zmienić część 

ogólną.  

Pan Przewodniczący poinformował, że można składać deklaracje na projekt 

fotowoltaiki do 12 lipca. Poprosił sołtysów i radnych o pobranie dokumentów, aby przekazali 

je mieszkańcom. 

Pan Wójt wyjaśnił, w jaki sposób będzie odbywać się nabór na kolektory 

fotowoltaiczne. 

Pan Przewodniczący zarządził 5 min przerwę. Po przerwie radni jak i sołtysi przesiedli 

się do autobusu w celu lustracji terenu gminy Sitno. 

Powyższy punkt został zrealizowany w pkt.8 
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Ad.7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Powyższy punkt został zrealizowany w pkt.8 

 

 

 

Ad.8 

Lustracja terenu gminy Sitno przeprowadzona przez Radnych i Sołtysów w celu 

określenia orientacyjnego zakresu potrzeb remontowych i inwestycyjnych 

 

Na objazd dotarł Radny Pan Kamil Pyś. Obecnych 15 radnych. 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Radni udali się w trasę objazdową po terenie 

gminy. W objeździe uczestniczyli wszyscy radni wraz z 13 sołtysami.  

Podczas lustracji terenu gminy Sitno Pan Wójt Krzysztof Seń informował o pracach 

wykonanych w pierwszym półroczu 2019 roku oraz planach inwestycyjnych na następne 

półrocze. 

Sołtysi i Radni podczas przejazdu przez „swoje” miejscowości zgłaszali potrzeby 

inwestycyjne wnioskując między innymi o poprawę stanu dróg, chodników, parkingów, 

remont świetlic i budynków OSP.  Nie omieszkali również dziękować za dotychczas 

wykonane prace. 

Pan Przewodniczący podziękował radnym, jak i sołtysom (sołtysi obecni: Pani Anecie 

Lupa, Pani Lucynie Masłosz, Panu Zdzisławowi Michałek, Pani Annie Sawiniec, Pani 

Monice Żmudzkiej, Pani Wiesławie Mil, Panu Mieczysławowi Stec, Pani Kazimierze 

Pieńkosz, Pani Violetcie Wiech, Panu Krzysztofowi Ożóg, Pani Dominice Monastyrskiej, 

Panu Janowi Grygiel, Panu Eugeniuszowi Grela) za udział w objeździe i określenia 

orientacyjnego zakresu potrzeb remontowych i inwestycyjnych gminy. 

 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom, sołtysom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam X Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


